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Spoštovane občanke in občani!
Le nekaj dni nas še loči od Silvestrske noči, ko se bomo za vedno poslovili od leta 2018 ter 
podarili roko prihajajočemu koledarskemu letu. V teh zadnjih dnevih leta je priložnost, da 
se zazremo v preteklost z oceno uspešnosti na področju našega dela.
Z veseljem lahko ugotavljamo, da so se načrti, ki smo si jih zadali za to leto, v celoti tudi 
uresničili. Prav v teh dneh se zaključuje izgradnja širokopasovnega omrežja, ki je tako 
zgrajeno na celotnem območju naše občine. Kaj pomeni »svetovni splet« vedo vsi tisti, ki ga 
za potrebe svoje dejavnosti nujno potrebujejo. Že samo kmetovanje je podvrženo sodobni 
tehnologiji brez katere ni želenih uspehov.
V tem letu smo prejeli Koncesijo za institucionalno varstvo starejših. Koncesija je bila 
podeljena Centru za starejše občane Ormož, ki je nosilec dejavnosti v našem bodočem 
Medgeneracijskem centru Svetega Tomaža. Gradnja tega centra se je pričela pred dobrim 
mesecem in bo končana do konca septembra 2019. Gre za domsko varstvo z 28 ležišči v 
dveh etažah. Tretja etaža bo namenjena različnim dejavnostim medgeneracijskega 
povezovanja in druženja. Sam objekt predstavlja veliko dodano vrednost za naše 
prebivalstvo, saj se preko delovanja tega centra odpira do 17 novih delovnim mest. Z 
omenjeno investicijo bo poskrbljeno za naše bodoče uporabnike tovrstnih storitev, ki jim ne 
bo potrebno iskati svojega poslednjega domovanja v tujem okolju.
V tem letu smo prejeli »Sofinancerski sporazum« za rekonstrukcijo regionalne ceste, ki vodi 
skozi naselje Svetega Tomaža ter izgradnjo pločnika z javno razsvetljavo. Gre za naj 
nevarnejši odsek ceste v skupni dolžini 900 metrov in poteka od pokopališča do konca 
naselja Svetega Tomaža- smer Rakovci. Trenutno se vrši odmera in odkup zemljišč za 
potrebno širitev trase, kar je pogoj za izvedbo te investicije. Predvidevamo izvedbo del v 
letu 2019-2020. Nosilec investicije je Direkcija za ceste RS. Občina Sveti Tomaž je v tem 
projektu udeležena kot sofinancer.
Naša občina bo skupaj z občino Ormož pristopila k izgradnji vodovodnega sistema, ki je 
zaradi dotrajanosti v izredno slabem stanju. Tako smo tik pred izdajo gradbenega dovoljenja 
s čimer se daje možnost prijave na razpis Evropskih kohezijskih sredstev, ki ga pričakujemo 
v naslednjem letu. O vseh aktivnostih vas bomo sprotno obveščali.
Našteli smo vam najpomembnejša vlaganja, ki so predmet dela za našo prihodnost.
Ker se zavedamo, da zgolj investicije niso edino merilo uspešnosti našega skupnega dela, si 
bomo še naprej prizadevali za kvalitetno in uspešno izvajanje predšolske vzgoje, za kvaliteto 
potrebnih šolskih dejavnosti s poudarkom na rednem vzdrževanju objektov in opreme. 
Skrbeli bomo za potrebne dejavnosti različnih društev in številnih nevladnih organizacij, ki s 
svojim delom skrbite za pomoči potrebnim občanom. Vsem, ki delujete v različnih društvih 
in ustanovah se želim še posebej zahvaliti za vaš doprinos pri razvoju številnih dejavnosti, ki 
jih pokrivate na posameznih področjih. Posebna zahvala gre našim štirim gasilskim 
društvom, ki s svojim delom skrbite za pomoč in blaginjo naših gospodinjstev. Zadnja leta 
smo priča velikim podnebnim spremembam, ki ekstremno povečujejo intenziteto 
vremenskih dogajanj tudi na našem geografskem območju. Viharji, veliki nalivi, plazovi,



poplave so stvarnost današnjega časa, kjer je prva in najpomembnejša pomoč delo gasilca. 
Imeti čut za bližnjega je bogastvo, ki se ne meri v denarju. Je rezultat srčnosti posameznika, 
ki preko plemenitih dejanj bogati družbo kot celoto. Želim si, da ta pomemben humanitarni 
duh ohranite tudi v prihodnosti.
Spoštovane občanke in občani.
Ob vsem našem delu bomo veseli tudi vaših predlogov in pobud, ki lahko nadgradijo našo 
prizadevanje za skupno dobro.
V nadaljevanju vam posredujemo pregled opravljenih del v letu 2018 ter pregled planiranih 
investicij za naslednjo leto.

Mirko Cvetko
župan Občine Sveti Tomaž



D^E^mJE V ILEW

V letošnjem letu smo namenjali finančna sredstva za izvedbo cestne infrastrukture. 
Moderniziranih je bilo dobrih 2,28 km cest: JP Sveti Tomaž -Zagorje v dolžini 850m, JP Savci 
mlin-breg v dolžini 630 m, JP Sv. Tomaž - Zagorje -Bratonečice v dolžini 800 m. Sanirali smo 
plaz na lokalni cesti Gomila-Trnovci.
Občina Sveti Tomaž ima 99,7 km cest, v dvanajstih letih smo jih modernizirali 49,58km.

JP Sveti Tomaž -Zagorje: Cestni odsek poteka od domačije Rep, Zagorje 17 do domačije Fic, 
Zagorje 26. Dela je izvajalo Komunalno podjetje Ormož d.o.o.,vrednost investicije je bila 
92.025,00 EUR.
JP Savci mlin-breg: Cestni odsek poteka v naselju Savci od domačije Zemljič, Savci 7 do 
domačije Petek, Savci 2. Vrednost gradbenih del je bila 79.112,00 EUR. Izvajalec del je bilo 
Cestno podjetje Ptuj, d.d..
JP Sveti Tomaž- Zagorje- Bratonečice: Cestni odsek poteka v naselju Zagorje do domačije 
Rep, Zagorje 17. Vrednost opravljenih del znaša dobrih 80.000,00 EUR, dela je izvajalo 
podjetje Grad-Trgo, d.o.o..
Ob navedenih investicijah v cestno infrastrukturo, pa ne smemo pozabiti sredstev, ki jih 
namenjamo za redno vzdrževanje občinskih cest. Za vzdrževanje lokalnih cest in javnih poti 
smo v tem letu namenili 116.000,00 EUR. Zimska služba za vzdrževanje omenjenih cest je 
znašala dobrih 155.000,00 EUR. Izvajalec del na lokalnih cestah je bilo Komunalno podjetje 
Ormož, d.o.o., na javnih poteh pa podjetje Grad-Trgo, d.o.o. iz Savcev.



Zraven investicij v cestno infrastrukturo smo v letošnjem letu nadaljevali z gradnjo 
širokopasovnega omrežja za cca 110 hišnih priključkov v naseljih Gornji Ključarovcih, 
Rakovcih in Hranjigovci. Dela je izvajala družba GVO, d.o.o. iz Ljubljane, ki je soinvestitor 
projekta. Sofinancirani delež za Občino Sveti Tomaž je znašal 82.748,00 EUR.

OBČINA SVETI TOMAŽ in OBČINA ORMOŽ sta letos v okviru operacije Načrt razvoja 
gospodarstva in dviga kakovosti življenja na območju LAS UE Ormož za obdobje 2017-2025, 
pričeli z Ureditvijo postajališč za avtodome v občini Sveti Tomaž in v občini Ormož.
Operacijo delno financira Evropska unija iz Evropskega kmetijskega sklada za razvoj 
podeželja in Republika Slovenija iz podukrepa 19.2 »Podpora za izvajanje operacij« v okviru 
Strategije lokalnega razvoja, ki ga vodi skupnost.
Za izvedbo del je bil izbran ponudnik Komunalno podjetje Ormož d.o.o., Hardek 21c, 2270 
Ormož.
Vrednost del je znašala 81.660,03 EUR z DDV, od tega za Občino Sveti Tomaž 42.119,12 EUR 
z DDV, za Občino Ormož pa 39.540,91 EUR z DDV.
Projekt sofinancira EKSRP in proračun RS v višini 85 % upravičenih stroškov, 15 % 
upravičenih stroškov in neupravičene stroške pa financirata občini. Namen investicije je 
pridobiti tri postajališča za avtodome z vso potrebno opremo in 8 parkirnimi mesti, od tega 
dve postajališči v občini Sveti Tomaž.
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Ob številnih investicijah je precejšen del proračuna namenjen delovanju šole, vrtca in oskrbi 
starejših. Za dejavnost šole smo letos namenili dobrih 81.000,00 EUR. Za delovanje Vrtca 
Sveti Tomaž smo namenili 269.887,00 EUR, za tuje vrtce,v katere so vključeni naši otroci, pa 
je strošek znašal 38.000,00 EUR.

Za domsko varstvo starejših, ki bivajo v okoliših domovih smo namenili 93.000,00 EUR, za 
prevoz šolskih otrok pa 57.000,00 EUR.
Za delovanje Gasilskih društev in Gasilske zveze Sveti Tomaž smo namenili 31.800,00 EUR. 
Za nakup novega gasilskega vozila GVC 16-25 za PGD Savci smo letos namenili 20.000,00 
EUR. Skupna vrednost omenjenega vozila znaša 207.000,00 EUR. V letu 2019 bo občina 
zagotovila še 40.000,00 EUR- razliko zagotovi društvo in občani.

PREVZEM GASILSKEGA VOZILA PGD SAVCI 2018

Spoštovane občanke in občani,
našli smo trdne temelje in pravilno začrtane poti. Začeti iz nič in ustvariti zgodbo, katera 
traja že več kot 70 let zagotovo ni enostavno. Dolga leta je v društvu tlela želja po novem 
gasilskem vozilu saj je trenutno vozilo zaradi svoje starosti dotrajano. Leta 2015 smo pričeli 
z pogovori o nabavi le-tega. V letu 2016 smo opravili potrebne oglede in zbirali razne 
tehnične podatke ter konec tega leta podpisali pogodbo o nabavi vozila s podjetjem 
Rosenbauer d.o.o.
V naših prostorih stoji vozilo GVC 16/25, izdelano na podvozju znamke MAN TGM 13/290, 
štirikolesnim pogonom, visokotlačno čistilno napravo, vitlo zmogljivosti 6.800 kg, črpalko 
Rosenbauer NH25 ter dvema visokotlačnima navijakoma. Vozilo premore kapaciteto 
prevoza 1+8 gasilcev in zadostuje vsem potrebam društva.
Odzvati se klicu na pomoč, je nekaj s čemer se gasilci srečujemo praktično vsakodnevno. 
Občutek, ki ga pri nudenju te pomoči doživimo je neprecenljiv.
V zadnjih 70 letih, odkar skupaj bivamo in se razvijamo, smo z veseljem pomagali marsikomu 
od vas, marsikdo od vas pa je požrtvovalno pomagal nam in tokrat smo spet mi tisti, ki smo 
potrebovali pomoč.
Spoštovane gasilke, gasilci, spoštovani g. župan, občani občine Sv. Tomaž in drugi. Vaš 
prispevek k društvu je neprecenljiv, zahvaljujem se vam za vse kar ste storili za naše društvo, 
naj bo to prispevek k vozilu, naj bo to porabljena ura, najpomembneje pa naj bo to pomoč 
sočloveku v stiski.
Samo skupaj bomo lahko sooblikovali naše društvo, zato si želim in pozivam Vas, da 
ohranimo našo povezanost, da vzgajamo naše naslednike, da ne izgubimo volje in energije 
in z uspešnim sodelovanjem premagujemo ovire na začrtani poti.
Splača se, pa čeprav je potrebno zato nekaj tvegati!
Predsednik PGD Savci Igor Majcen l.r.



Slika; Novo gasilsko vozilo GVC16-25 PGD Savci

V letu 2018 smo nadaljevali s spremembo Prostorskega načrta Občine Sveti Tomaž. 
Trenutno izvajamo postopek sprememb prostorskega načrta za 600 vlagateljev in 
predvidevamo, da bo, čeprav zahteven in dolgotrajen postopek, končan v naslednjem letu.

Preko razpisov zagotavljamo sredstva za razvoj kmetijstva in drobnega gospodarstva. 
Zavedamo se, da ne gre za velika sredstva, bolj za pomoč, zato pozivamo naše občane, da 
izkoristijo tudi razpise s strani države, posebej tiste za razvoj podeželja, ki jih razpisuje 
Agencija za kmetijske trge in razvoj podeželja. K razvoju rasti kmetijstva in drobnega 
gospodarstva lahko veliko pripomoremo tudi občani - veliko hrane lahko pridelamo sami, 
ali pa pomagamo tako, da kupujemo lokalno pridelano zelenjavo, sadje in ostale izdelke.



Del sredstev smo namenili tudi za obnovo notranjosti cerkve.

Slika: Notranjost cerkve Svetega Tomaža

S proračunskimi sredstvi smo omogočili delovanje naših društev na področju kulture, športa 
in turizma. Kljub vedno večjim obveznostim, ki nam jih nalaga zakonodajalec ohranjamo 
višino sredstev, ki jih zagotavljamo omenjenim društvom za njihovo delovanje.
Zraven tega smo letos sredstva v višini 10.000,00 EUR namenili tudi za ureditev naprav, ki 
so potrebna za umetno zasneževanje na smučišču Globoki klanec. S tem se investiranje v 
umetno zasneževanje zaključuje.

Tako kot prejšnja leta smo tudi v tem letu kandidirali za pridobitev javnih del, saj se 
zavedamo socialne stiske naših občanov, posebej tistih, ki so nezaposleni. V letošnjem letu 
smo preko javnih del pomagali trem občanom in jim na ta način omogočili nekaj mesečno 
zaposlitev; enemu preko javnih del na občini, dvema pa preko zavoda. Tudi v prihodnje si 
želimo, da bomo pri pridobitvi javnih del uspešni, saj bomo lahko na ta način precej 
pomagali našim nezaposlenim občanom.



OllA ZA LETO

Investicije

Gradnja novega Medgeneracijskega centra je bila pogojena s pridobitvijo koncesije za 
institucionalno varstvo starejših, ki jo je pridobil CSO Ormož d.o.o.,ki je tudi sofinancer 
izgradnje tega objekta. Po pridobitvi koncesije smo proti koncu letošnjega leta pristopili h 
gradnji. V pritličju in v 1. nadstropju stavbe v skupni izmeri 908,76 m2 se bo izvajalo 
institucionalno varstvo starejših za 28 oseb (28 postelj), v mansardi v izmeri 341,65 m2 bodo 
prostori namenjeni medgeneracijskemu druženju ter za potrebe zdravstvene oskrbe. Po 
končani izgradnji in pridobitvi uporabnega dovoljenja za objekt se bo uredila etažna 
lastnina. Pritličje in prvo nadstropje bo v lasti družbe CSO Ormož, Center za starejše občane, 
d.o.o., mansarda pa bo v lasti Občine Sveti Tomaž. Ocenjena vrednost izgradnje objekta 
skupaj z DDV znaša 1.571.521,30 EUR.
CSO Ormož, Center za starejše občane, d.o.o., bo za sofinanciranje enote pri Svetem Tomažu 
zagotovil sredstva 1.038.304,12 EUR z DDV. Družba CSO Ormož, Center za starejše občane, 
d.o.o., je za znesek 800.000,00 EUR najela kredit pri najugodnejšem kreditodajalcu za 
obdobje 15 let, z začetkom odplačevanja leta 2020, razliko bo zagotovila iz lastnih sredstev. 
Občina Sveti Tomaž je za izgradnjo enote doma pri Svetem Tomažu prenesla na CSO, d.o.o 
kot stvarni vložek zemljišče s parcelo 16/5,16/8 in 17 k.o. Tomaž v vrednosti 42.599,00 EUR. 
Prav tako je Občina Sveti Tomaž zagotovila sredstva za izdelavo projektne dokumentacije v 
višini 50.210 EUR in bo zagotovila sredstva v višini 533.217,17 EUR za izgradnjo dela objekta 
za prostore namenjene medgeneracijskemu druženju ter zdravstveni oskrbi. Občina bo 
najela kredit v višini 400.000 EUR za dobo 15 let.



Modernizacija cest v letu 2019

Modernizirali bomo 1,6 km odsekov cest in sicer:
-JP 802-221 Savski vrh,;
- JP Hranjigovci proti Luci Rok,

Prizadevamo si tudi, da bi pristopili k izgradnji pločnika ob regionalni cesti v dolžini 900 m 
od pokopališča do konca naselja Sveti Tomaž v smeri Savcev, kar bo moč izvesti le ob 
sofinanciranju države.V letošnjem letuje bil podpisan sofinancerski sporazum za omenjeno 
rekonstrukcijo. Ocenjena vrednost znaša dobrih 1,6 milijona evrov, od tega znaša delež naše 
občine 249.519 EUR. Iz varnostnega vidika gre za najnevarnejši odsek državne ceste med 
Ljutomerom in Ptujem, ki vodi skozi naselje Sveti Tomaž in ni poskrbljeno za varno pot, ki bi 
jo uporabljali obiskovalci na pokopališču, kot otroci na poti v šolo.

Ob predvidenih investicijah bomo zagotavljali sredstva za izvajanje dejavnosti šole, vrtca, 
skupnih zavodov, vseh društev v naši občini, za naše oskrbovance v domovih za starejše, za 
šolske prevoze, za zdravstveno zavarovanje brezposelnih oseb... Zraven tega si bomo še 
naprej prizadevali za razvoj našega kmetijstva in drobnega gospodarstva.

Sredstva bomo namenili tudi za obnovo sakralnih spomenikov, ki predstavljajo našo 
kulturno dediščino.

Ob navedenem moramo nameniti sredstva za izdelavo projektne dokumentacije za 
projekte, ki jih bomo izvajali v finančni perspektivi 2014-2020. Tu je v ospredju izdelava 
dokumentacije za izgradnjo vodovodnega sistema na odseku Hajndl-Rakovci.
Sistem vodovodnega omrežja na našem območju je star cca štirideset let, zaradi 
dotrajanosti materialov na sistemu pa je tudi vedno več okvar, kar predstavlja za lokalno 
skupnost velik strošek. Načrtuje se izgradnja novega transportnega voda med Vičanci, 
Kostanjem in Rakovci, ter na trasi Litmerk, Lahonci, Pršetinci, Hranjigovci in Ključarovci. V 
sklopu tega projekta se predvideva tudi nov vodohran na Kostanju, ki bo s svojo povečano 
kapaciteto omogočal potrebno kvalitetno preskrbo prebivalstva na tem območju. V 
posameznih predelih je namreč pritisk tako nizek, da je uporaba vode iz sistema ovirana in 
zahteva dodatne naprave za povečanje pritiskov.



Kanalizacijski sistemi in čistilne naprave

Pred nami je iskanje optimalnih rešitev za izgradnjo kanalizacijskih sistemov. Državna 
uredba nam nalaga ureditev tega področja do leta 2023. V ta namen želimo poskrbeti za 
celostno projektno zasnovo izvedbe komunalnih sistemov za vseh 17 vasi. Na tej podlagi 
bodo predlagane optimalne rešitve za gradnjo čistilnih naprav. Tako želimo izdelati 
izvedbeni akt, ki bo preko dejanskih stroškov določil vrsto čistilne naprave za vsako 
gospodinjstvo posebej. Rešitve so možne z individualnimi čistilnimi napravami ali manjšimi 
čistilnimi napravami, ki lahko pokrivajo več gospodinjstev skupaj. Ker je ureditev tega 
področja zahtevna in predstavlja za posamezno gospodinjstvo velik strošek, želimo iskati 
optimalne rešitve za celotno območje naše občine. Občina bo v reševanju tega področja 
sofinancer nabav čistilnih naprav.



Lokalne volitve

V letošnjem letu so potekale lokalne volitve. Izvoljeni člani občinskega sveta za naslednja 
štiri leta so:

1. Borut Janžekovič, za območje naselja Senčak, Rucmanci in Mezgovci.
2. Mirko Lovrec, za območja naselja Trnovci in Rakovci.
3. Miro Rakuša, za območje naselja Savci.
4. Marjan Antolič, za območje naselja Sveti Tomaž.
5. Albin Belšak, za območje naselja Koračice in Zagorje.
6. Marko Vajda, za območje naselja Mala vas, Gradišče in Bratonečice.
7. Franc Magdič, za območje naselja Pršetinci in Hranjigovci.
8. Marija Žinko, za območje naselja Gornji Ključarovci, Senik in Sejanci



Spoštovane občanke in občani!
Posredovali smo vam najpomembnejše informacije v zvezi z delovanjem naše občine. 
Opisali smo pomembnejše investicije in vam jih poskušali čim natančneje predstaviti. 
Številne informacije vam ponujamo tudi na naši spletni strani, zato vas vabimo, da jo 

pogosto obiščete: http://sv-tomaz.si/

http://sv-tomaz.si/


Spoštovani, 
pred nami so božično-novoletni prazniki. Želimo vam doživete in srečne praznike, v 

novem letu 2019 pa zdravja, optimizma in osebnega zadovoljstva.
Skupaj poskrbimo, da bo naša prihodnost še lepša in prijazna do vseh.

Vaš župan, Občinski svet in Občinska uprava Občine Sveti Tomaž.


